
 

 

 

Schriftelijke vragen 

Onderwerp: Secret Forest Festival 

Op grond van artikel 50 van het Reglement van Orde. 

Onlangs verscheen vanuit Secret Forest Festival een oproep om een petitie te tekenen 
omdat de organisatie zich zorgen maakt over het voortbestaan van het festival in 
Stadskanaal. Secret Forest Festival trekt veel bezoekers naar Stadskanaal en is hiermee een 
van de grootste evenementen, met name voor de jongeren. Ook kent het festival zijn 
oorsprong in Stadskanaal. Afgelopen jaar hebben wij onze zorgen in raadsvergaderingen ook 
meerdere malen geuit. Lokaal Betrokken heeft over de ontstane situatie de volgende 
schriftelijke vragen; 

 

1. Is het college van mening dat Secret Forest Festival bij Stadskanaal hoort en daarom 
ook in Stadskanaal dient plaats te vinden? 

2. Zijn er volgens het college geschikte locaties binnen de gemeentegrenzen om het 
festival te laten plaatsvinden? 

3. Deelt het college de zorgen van de organisatie over dat het festival in 2025 mogelijk 
niet door kan gaan? 

4. Voorziet het huidige evenementen beleid er in om  Secret Forest Festival te laten 
plaatsvinden in 2025? Zo niet, zijn er dan andere mogelijkheden? 

5. Zijn er in het verleden afspraken gemaakt tussen de gemeente en de organisatie over 
het voortbestaan van het festival? 

6. Levert het college een inspanningsverplichting om het festival te laten plaatsvinden 
in 2025? 

 

Ingediend op 31 december 2024 

Jelmer van der Veen 

Lokaal Betrokken 

 


